
Zápis z výjazdového rokovania zo dňa 11. 5. 2017 

Prítomní: pozri prezenčnú listinu 

Ing. Kolesár  

- privítal prítomných na výjazdovom rokovaní – na ul. Koceľova, ktoré bolo zvolané na 

základe listu p. Vojtášovej, ktorá písala v mene obyvateľov ulice. 

p. Vojtášová 

       -   jej požiadavka je  vyriešenie parkovania na ulici Koceľova, kde problémom je 

           parkovanie z oboch strán komunikácie, a to dokonca aj dodávok, a to aj na zeleni. 

 

Ing. Kolesár 

- navrhol, aby sa stretli obyvatelia ulice a dohodli sa na jednej z  možností:  

1. zachovania zelene, 2.  rozšírenie parkovacích miest na úkor zelene. 

Ing. Susa 

- predložil plán – víziu do budúcnosti – ako by mohlo vyzerať parkovanie na ulici. 

Riešenie vidí v rozšírení parkovacích miest zabratím  zeleného pasu pred bytovkami 

(pozri kópiu výkresu). 

p. Vojtášová 

       -  požiadavka, či by deti nemohli hrať futbal na školskom dvore, pretože za bytovkami  

          robia hluk. 

 

Ing. Kolesár 

- požiadavka na Ing. Mrnkovú – oddelenie školstva – zistiť či sa nemôžu deti hrať na 

školských dvoroch,  napr.do 19.00 hod. 

- doporučuje riešiť v II. etape parkovanie na ul. Koceľova. 

 

Úohy: 

1.MsV doporučuje vyriešiť parkovanie na ul. Koceľova v II. etape. 

2. Zistiť, či je možnosť pre deti  hrať futbal na školských dvoroch, napr.do určitej    

hodiny. 

 

Zapísala: Ing. Jana Valkošáková 

 

                                                                                    Ing. Kolesár Vasil 

                                                                                    predseda MsV č. 8 

 


